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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  13. 5. 2024 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 18:57 
Počet přítomných členů ZO:  5                            Omluveni: 2 (p. Tichý, pí. Vávrová) 
Neomluveni:                   Hosté:      
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Karlu Podlipnou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Radima Šarapatku a Janu Hodačovou. 
                           . 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě přesenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné.    
  
Dále se starostka ptala, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého jedná ZO. Jana 
Hodačová vznesla připomínku k zápisu z posledního zasedání ZO ze dne 29. 4. 2024 a to v části 
„Diskuze a závěr“, kdy v zápisu je uvedeno mylně „Hasiči“ namísto „Petr Martínek“. 
Zastupitelé souhlasí s úpravou zápisu z minulého jednání a to následovně: 
„Diskuse a závěr:  
Zastupitelstvo projednalo a schvaluje úpravu zápisu z minulého jednání zastupitelstva obce 
v úpravě odstavce následujícím způsobem. 
 
J. Hodačová se ptala na Oslavy Mikroregionu. J. Šťastná řekla, že je zajištěné podium, kapely, 
aktivity, termín je daný 7. 9. ve 12 hodin začínáme, stánky jsou zajištěné kromě kavárny, hasiči 
pomůžou s bezpečností dopravy a zajistí dětské soutěže. J. Šťastná dále řekla, že chtěla vyjít 
vstříc hasičům, kterým se nelíbí výběr hudby na festivalu a rozdělit oslavy a festival, poptala 
tedy Dana Mohra, který jí navrhl kapely, které by měly oslovit tuto skupinu obyvatel, Hasičům 
Petrovi Martínkovi jeho návrh předložila a ani s tímto výběrem Hasiči Petr Martínek spokojen 
nebyl, nesetkalo se to s úspěchem. Vyzvala tedy J. Hodačovou a P. Martínka, aby se chopili 
iniciativy a zorganizovali příští rok festival, J. Pospíšilová chce s organizací této akce skončit.“ 
  
Starostka předložila ke schválení program jednání ZO. 
 
Program jednání:  
  

1) Výzva veřejného zadavatele k podání nabídky Podlimitní veřejná zakázka na 
stavební práce s názvem „Přestavba budovy obecního úřadu na základní 
školu“ 

2) Rozpočtové opatření č. 2 roku 2024 
3) Navýšení limitu pokladní hotovosti 
4) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost o finanční příspěvek 
5) Různé  
6) Závěr                                                                                         
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Hlasování o programu 
jednání Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Z Výzva veřejného zadavatele k podání nabídky_Podlimitní veřejná zakázka na 
stavební práce s názvem „Přestavba budovy obecního úřadu na základní školu“ 
Předkládá Jana Šťastná 
Důvodová zpráva: 
Na základě minulého jednání ZO připravil příkazce Ing. Josef Bárta výzvu veřejného zadavatele 
k podání nabídky podlimitní veřejné zakázky na stavební práce s názvem „Přestavba budovy 
obecního úřadu na základní školu“. Ta je předložena ke schválení ZO. 
 
Usnesení nebylo přijato.  

Rozprava: 

Radim Šarapatka a David Senohrábek vznesli dotazy k ZD. Zastupitelé prošli ZD, pročetli si 
dotazy Davida Senohrábka, na které současně byla i odpověď od pověřeného Ing. Bárty, který 
ZD připravil. Jana Šťastná upozornila, že není schopná na všechny dotazy odpovědět, a že 
k tomu je kompetentní pan Bárta, na kterého všichni zastupitelé dostali tel. kontakt, aby s ním 
své dotazy mohli konzultovat. 

Jana Šťastná si poznamenala požadované úpravy ZD a předloží upravenou ZD na příštím 
jednání ZO.  

Radim Šarapatka a David Senohrábek se divili, proč není zajištěna bezbariérovost do 2.NP. 
Tento dotaz e-mailem zodpověděl Ing. Balda následovně: „Stavba nevyžaduje bezbariérový přístup 

do všech podlaží. Realizaci výtahu by prodražila cenu stavby o vlastní výtah i nutné zvětšení budovy.“. 

Bod byl stažen z jednání ZO a bude předložen na příštím jednání ZO. 

Bod 2) Rozpočtové opatření č. 2/2024 
Předkládá Jana Šťastná 
 Důvodová zpráva: 

Na základě zprávy Finančního výboru z minulého jednání ZO upravujeme rozpočet na straně 
příjmů i výdajů viz. příloha. 
 

USNESENÍ č. 59/5/2024  

ZO projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 2 roku 2024 ohledně úprav položek 
rozpočtu. Rozpočtové příjmy se navyšují o 70 000,-Kč na 19 268 039,- Kč. Rozpočtové výdaje 
se navyšují o 70 000,- na 33 459 967,- Kč. Financování se nemění. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 3) Navýšení limitu pokladní hotovosti 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Aktuální limit pokladní hotovosti je 50 000,-Kč. Čas od času se stane, že tento limit nestačí, 
proto žádám o zvýšení. 
 

USNESENÍ č. 60/5/2024  
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Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje navýšení limitu pokladní hotovosti na 70 000,- 
Kč. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 4) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost o finanční příspěvek 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Obec dne 2.5.2024 přijala žádost o finanční dar viz. žádost přílohou. 

 
Diskuse a závěr: 
Starostka obce seznámila ZO s nabídkou na projekční práce ohledně zřízení nového sjezdu k 
bývalé školce, kdy padla shoda, že projektové práce jsou velmi drahé. Kdy PD pro vydání 
společného územního a stavebního povolení je za nabídkovou cenu 444 176,-Kč a PD studie 
proveditelnosti je za nabídkovou cenu 111 220,- Kč. David Senohrábek společně s Ivanem 
Rajnem vymýšlí řešení, které by pomohlo ke zlepšení sklonových poměrů sjezdu. Zastupitelé 
souhlasí s mírným rozšířením a natažením stávajícího sjezdu, doplnění zádržných zídek nebo 
svodidel mezi sjezd a cyklotrasu a mírné terénní úpravy. Dále uvidíme, jak bude sjezd fungovat 
a zajistili bychom projekt na úpravu napojení cyklotrasy na sjezd s tím, že by se využíval sjezd 
u Obecního úřadu.  

Starostka obce informovala o plánované uzavírce hlavní komunikace III/2904, která by měla 
platit od června 2024. Jedná se o celoplošnou uzavírku od Mníšku do Oldřichova v Hájích. 
Obecní úřad bude vydávat „povolenky pro vozidla stavby“ k průjezdu stavbou. Obec zůstane 
nadále průjezdná z Raspenavy (až k Ekocentru). Pro vozidla s povolením stavby budou 
vytyčené objízdné trasy po místních komunikacích. Plánovaná je uzavírka na cca 1 až 1,5 roku. 
Pan Duda navrhuje zdokumentovat stav objízdných tras před realizací díla.  

Recyklát v panelárně tvrdne, lze dávat návrhy na jeho využití.  
 

Zapsala:    K. Podlipná   …….…………………… 
 
Správnost zápisu ověřili: J. Hodačová  …………………..…….…….. 

R. Šarapatka  ……..…....…………… 
 
 
 
 
 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 

 

Usnesení: č. 61/5/2024  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Darovací smlouvu se ZŠ a MŠ Mníšek, Oldřichovská 
198, 463 31 Mníšek na částku 1 000,- Kč na vstupné a dopravu na výlety.  
 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 


